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Παπαδάκη Παράσχου, Βουλευτή Έβρου

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας

ΘΕΜΑ: «Αναγέννηση βιοποικιλότητας στην κοιλάδα Δερείου και εν γένει
στις ΖΕΠ Έβρου»

Κύριε Υπουργέ,

Όπως ενημερωθήκαμε, η Εταιρεία Προστασίας Βιοποικιλότητας Θράκης καταγράφει
επισταμένα την αναγέννηση της βιοποικιλότητας τόσο στην ανεπηρέαστη («Ορεινός
Έβρος - Κοιλάδα Δερείου») όσο και στις καμένες («Δάσος Δαδιά - Σουφλί» και «Νότιο
Δασικό Σύμπλεγμα Έβρου»)  Ζώνες Ειδικής Προστασίας (ΖΕΠ)  Έβρου -  εξαιτίας της
καταστροφικής πυρκαγιάς του 2023 στο Δάσος της Δαδιάς. Όπως τόνισε μεταξύ των
άλλων πρόσφατα σε ανακοίνωσή της η εν λόγω Εταιρεία, «…χρειάζεται υπομονή και
συστηματική παρακολούθηση τα επόμενα χρόνια για να δούμε αν και τι θα αλλάξει στις
μετακινήσεις,  τη συμπεριφορά και στους πληθυσμούς των πουλιών και αναλόγως να
δράσουμε με σκοπό την προστασία αυτών των απειλούμενων ειδών και την
αποκατάσταση ή διατήρηση των οικοσυστημάτων τους. Χρειάζεται όμως παράλληλα να
μειωθούν οι πιέσεις και οι απειλές που εμποδίζουν την επίτευξη αυτού του σκοπού…».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε σε ποιες ενέργειες έχετε προβεί αφ΄ ής στιγμής
κατασβήστηκε η καταστροφική πυρκαγιά στο Δάσος της Δαδιάς, προκειμένου να
αναγεννηθεί η βιοποικιλότητα στις Ζώνες Ειδικής Προστασίας (ΖΕΠ) Έβρου του
Ευρωπαϊκού Οικολογικού Δικτύου Natura 2000;

2. Συνεργάζεστε με τις τοπικές οικολογικές οργανώσεις, οι οποίες στοχεύουν στην
επανάκτηση της δυναμικής της βιοποικιλότητας στις προαναφερθείσες περιοχές, κι αν
ναι, σε ποια επίπεδα αποτυπώνεται η συνεργασία μεταξύ του ΥΠΕΝ και αυτών;

Οι ερωτώντες Βουλευτές
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